

## Offer Terms and Conditions

1. This offer is applicable to new Citi Credit Card customers who submit a lead through the statement credit offer for digital acquisition campaign, successfully get approved for a credit card and meet the minimum retail spend requirements listed below.
2. The offer is available until December 31<sup>st</sup>, 2022 or discontinuation of the offer, whichever comes first.
3. This offer is exclusively provided by Citibank N. A. - UAE Branch (Citibank) and is subject to Citibank Terms and Conditions.
4. To qualify for the digital acquisition campaign, you must be approved for a Citi card and meet the minimum spend amount within the first 90 days from the card approval as follows:
  - Citi Emirates Ultima: AED 2,000 statement credit , subject to a minimum spend of AED 25,000
  - Citi Prestige Cards: AED 1,500 statement credit, subject to a minimum spend of AED 25,000
  - Citi Emirates Ultimate: AED 800 statement credit , subject to a minimum spend of AED 20,000
  - Citi Emirates World / Citi Premier : AED 400 statement credit , subject to a minimum spend of AED 10,000.
  - Citi Cashback Cards / Citi Rewards Card: AED 200 statement credit , subject to a minimum spend of AED 5,000.
5. The statement credit will be posted within 30 working days after the respective minimum spend criteria was achieved as per the card type.
6. This offer is not applicable for Citi Simplicity cards, existing Citi customers and Citi staff or customers who have closed a Citi Card within the last 24 months.
7. Reversed / Refunded purchases, bill payments via Citibank Online or Citi Mobile, Cash Withdrawal, payment of AMF, financial charges, bank fees, balance transfers and loan on card are not eligible for cashback and will not count towards the minimum monthly card spend specified above.
8. The customer is not eligible to receive the offer if they meet the spend criteria but fail to make any minimum payments due against their card or are on any payment block during the campaign period at the time of statement credit fulfillment
9. Citibank reserves the right to, without liability or prejudice to any of its other rights, at any time, without previous notice and from time to time, withdraw/suspend/amend/cancel this offer, with or without any reason
10. This offer will not be available in conjunction with any other sign up offers/promotions
11. All Credit Cards are approved at the sole discretion of Citibank, N.A UAE (Citibank N.A.). Approval for a credit card is subject to receipt of complete documentation (in original), required information to the satisfaction of the bank and successful verification
12. By inquiring about Citibank, N.A. services, offers or products, the applicant authorizes Citibank, N.A. representatives to approach him/her on their contact details including their telephone/mobile number

for any product or service offered by Citibank, N.A. anytime within 12 month period from the time of this acknowledgment

13. Citibank Terms and Conditions apply. They are subject to change and are available upon request. For the current Terms and Conditions please visit [www.citibank.ae](http://www.citibank.ae)
14. The customer has to read and acknowledge all the Terms & Conditions listed on the registration page before applying
15. All offers are made available on a best-effort basis and at the sole discretion of Citibank, N.A. Citibank, N.A. makes no warranties and assumes no liability or responsibility with respect to the products and services provided by partner(s)/ other entity(ies). Partner Terms & Conditions apply' wherever applicable
16. In no event shall Citibank, any of its affiliates, or any of their officers, directors, employees or agents be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this offer.
17. The applicant hereby represents and warrants that the information provided herein is true, accurate, and complete and that he/she agrees to remain responsible for and to indemnify Citibank, N.A. from and against any losses, claims and/or liabilities incurred by Citibank NA as a result of having relied on such information.
18. Citibank, N.A. is not required to verify the information provided by the applicant and neither is the bank obliged to provide the applicant with any loans or credit facilities based on the provided information.
19. The products mentioned in this document are not offered to individuals residents in the European Union, European Economic Area, Switzerland, Guernsey, Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, The Isle of Man or the UK. This document is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the products and services herein to such individuals.

**Warning:** If you do not meet the repayments/payments on your loan/financing, your account will go into arrears. This may affect your credit rating, which may limit your ability to access financing in the future

Citibank N.A. - UAE Branch (Citibank) is licensed by the Central Bank of the UAE.

## شروط وأحكام العرض

- 1- يسري هذا العرض على عملاء بطاقات انتمان سيتي الجدد الذين يقومون بترشيح عميل محتمل من خلال عرض مكافآت كسب الرصيد في الحساب ضمن حملة اكتساب العملاء الرقمية، وحصلوا على الموافقة للحصول على بطاقة انتمان واستوفوا الحد الأدنى من متطلبات الإنفاق على مشتريات التجزئة المبينة أدناه
- 2- العرض متاح حتى 31 ديسمبر 2022، او حتى وقف العرض، أيهما كان الأسبق
- 3- هذا العرض مقدم حصرياً من قبل سيتي بنك إن. إيه - فرع الإمارات (سيتي بنك) ويخضع لشروط وأحكام سيتي بنك
- 4- للمشاركة في الحملة الإلكترونية لاكتساب العملاء، يجب أن تحصل على موافقة للحصول على بطاقة سيتي وأن تلبية الحد الأدنى لمبلغ الإنفاق خلال أول 90 يوماً من الموافقة على البطاقة، كما هو مبين أدناه:
  - بطاقة طيران الإمارات – سيتي ألتيميا: رصيد في الحساب بقيمة 2,000 درهم إماراتي، بشرط ألا يقل مبلغ الإنفاق عن 25,000 درهم إماراتي
  - بطاقات سيتي برسيتج: رصيد في الحساب بقيمة 1,500 درهم إماراتي، بشرط ألا يقل مبلغ الإنفاق عن 25,000 درهم إماراتي
  - بطاقة طيران الإمارات – سيتي ألتيميت: رصيد في الحساب بقيمة 800 درهم إماراتي، بشرط ألا يقل مبلغ الإنفاق عن 20,000 درهم إماراتي
  - بطاقات طيران الإمارات – سيتي وورلد / سيتي بريمير: رصيد في الحساب بقيمة 400 درهم إماراتي، بشرط ألا يقل مبلغ الإنفاق عن 10,000 درهم إماراتي
  - بطاقة سيتي كاش باك / سيتي ريبورن: رصيد في الحساب بقيمة 200 درهم إماراتي، بشرط ألا يقل مبلغ الإنفاق عن 5,000 درهم إماراتي
- 5- يُضاف رصيد المكافأة خلال 30 يوماً من تاريخ الوفاء بمعايير الحد الأدنى للإنفاق حسب نوع كل بطاقة
- 6- هذا العرض غير متوفر لبطاقات سيتي سيمبليستي وعملاء سيتي الحاليين وموظفي سيتي أو العملاء الذين أغلقوا إحدى بطاقات سيتي خلال الـ 24 شهراً الماضية
- 7- يرجى ملاحظة أن المشتريات الملغاة/ المستردة قيمتها، ومدفوعات الفواتير عبر منصة سيتي بنك لخدمات الإنترنت أو تطبيق سيتي للهاتف المتحرك، والسحوبات النقدية، ومدفوعات رسوم العضوية السنوية، والرسوم المالية، والرسوم المصرفية، وتحويلات الرصيد، والقروض على البطاقة ليست مؤهلة للاستفادة من الاسترداد النقدي ولن يتم أخذها في الاعتبار عند حساب الحد الأدنى المبين أعلاه للإنفاق الشهري من البطاقة
- 8- لا يحق للعميل الاستفادة من العرض حتى وإن استوفى معايير الإنفاق، وذلك في حال تخلفه عن سداد الحد الأدنى للمدفوعات المستحقة على بطاقته أو كان خاضعاً لحظر يتعلق بالدفع خلال فترة الحملة وفي وقت صرف مكافأة رصيد الحساب
- 9- يحتفظ سيتي بنك بالحق في سحب/تعليق/تعديل/إلغاء هذا العرض في أي وقت ودون إشعار مسبق ومن وقت لآخر، ودون أي مسؤولية أو مساس بأي من حقوقه الأخرى، وسواء مع أو بدون إبداء سبب لذلك
- 10- لا يجوز الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عروض / عروض ترويجية أخرى

- 11- تتم الموافقة على جميع بطاقات الائتمان وفقاً لتقدير سيتي بنك، ان.إيه. فرع الإمارات (سيتي بنك ان.إيه)، ويُشترط تقديم كامل المستندات (الأصلية) المطلوبة للموافقة على إصدار بطاقة الائتمان، مع مراعاة تقديم المعلومات المطلوبة بما يرضي البنك والتأكد من صحتها
  - 12- من خلال الاستفسار عن خدمات سيتي بنك إن.إيه أو عروضه أو منتجاته، يفوض مقدم الطلب ممثلي سيتي بنك إن.إيه. للتواصل معه باستخدام تفاصيل الاتصال الخاصة بمقدم الطلب في أي وقت خلال فترة 12 شهراً من تاريخ هذا الإقرار، بما فيها رقم الهاتف/ الهاتف المحمول، وذلك لتوضيح أي منتج أو خدمة يقدمها سيتي بنك إن.إيه
  - 13- تُطبق شروط وأحكام سيتي بنك، وهي عرضة للتغيير ومتوفرة للاطلاع عند الطلب. للاطلاع على الشروط والأحكام الحالية، يرجى زيارة [www.citibank.ae](http://www.citibank.ae)
  - 14- يجب على العميل قراءة جميع الشروط والأحكام المدرجة في صفحة التسجيل والإقرار بالموافقة عليها قبل التقديم
  - 15- يتم توفير جميع العروض على أساس بذل أفضل جهد ووفقاً لتقدير سيتي بنك، ان.إيه. لا يقدم سيتي بنك، ان.إيه. أي ضمانات ولا يتحمل أي التزام أو مسؤولية فيما يتعلق بالمنتجات والخدمات المقدمة من قبل الشريك (الشركاء)/ الكيان (الكيانات) الأخرى. وتُطبق شروط وأحكام الشريك حيثما ينطبق ذلك
  - 16- لا يتحمل سيتي بنك بأي حال من الأحوال أو أي من الشركات التابعة له أو أي من مسؤوليه أو مديره أو موظفيه أو وكلائه أية مسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو مصاريف تنشأ عن هذا العرض أو تتعلق به
  - 17- يقر مقدم الطلب ويضمن بموجبه أن المعلومات المقدمة هنا صحيحة ودقيقة وكاملة ووافق على أن يظل مسؤولاً تجاه سيتي بنك مع تعويضه عن أي خسائر و / أو مطالبات و / أو مسؤوليات يتكبدها سيتي بنك ان.إيه نتيجة الاعتماد على هذه المعلومات
  - 18- سيتي بنك ان.إيه. غير ملزم بالتحقق من المعلومات التي قدمها مقدم الطلب، ولا يلتزم البنك أيضاً بتزويد مقدم الطلب بأي قروض أو تسهيلات ائتمانية بناءً على المعلومات المقدمة
  - 19- المنتجات المذكورة في هذا المستند غير متوفرة للأفراد المقيمين في الاتحاد الأوروبي أو المنطقة الاقتصادية الأوروبية أو سويسرا أو غيرنسي أو جيرسي أو موناكو أو سان مارينو أو الفاتيكان أو جزيرة مان أو المملكة المتحدة. لا يشكل المحتوى المتضمن في هذا المستند، ولا ينبغي تفسيره على أنه عرض أو دعوة أو دعوة لشراء أو بيع أي من هذه المنتجات والخدمات للأفراد المقيمين في البلدان المذكورة
- ملاحظة هامة:** إذا تخلفت عن سداد أقساط القرض/ التمويل الخاص بك، فسُيُودي ذلك إلى تراكم المتأخرات على حسابك، مما قد يؤثر على درجتك الائتمانية، ويحد من قدرتك على الاستفادة من تسهيلات التمويل في المستقبل.
- سيتي بنك إن.إيه. - فرع الإمارات (سيتي بنك) مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي كفرع أجنبي